
گروه ورزشــی- محسن کاوه 
ســرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان، 
پس از قهرمانی این تیم در مســابقات 
جهانی روسیه گفت: مسابقات خوبی 
را تجربــه کردیم و از قبل هم پیش بینی 
ما این بود کــه بچه ها در این رقابت ها 

درخشش خوبی داشته باشند.
کاوه افزود: بیشترین هدف ما هم 
موضوع پشــتوانه سازی برای تیم ملی 
بزرگســالان بود، از قبل هم مشخص 
بود که طبق چرخه انتخابی، چند نفر از 
بچه های تیم جوانان می توانند در ترکیب 
تیم بزرگســالان به جهانی نروژ اعزام 
شــوند.مدیر تیم های ملی کشتی آزاد 
تاکید کرد: الان فکر می کنم با مدال هایی 
که بچه ها کسب کردند، حضورشان را 
در جهانی نروژ تثبیت کردند و خودشان 

را خوب نشان دادند و قدر این میدان را 
برای میدان های بزرگتر دانستند.

وی با بیان اینکه استارت آمادگی 
این تیم را در آبان سال ۹۹ و با دعوت از 
یکسری از جوانان به اردوی بزرگسالان 
زدیم گفت: سرمایه گذاری فدراسیون 
کشــتی روی جوانان است و وقتی این 
کشتی گیران در جام بین المللی اوکراین 
حضور پیدا کردند و برخی با شکست 
روبرو شدند، یکسری انتقاد هایی شد، 
اما باور داشــتیم کــه باید روی جوانان 
سرمایه گذاری کنیم و دیدیم که کشتی 
گیــران در میــدان دوم و بزرگتر جام 
یاشــاردوغو تقریباً خودشان را ثابت و 
باور کردند و در جهانی روســیه نیز کار 
به نحو شایسته ای تمام کردند؛ و باید بار 
دیگر تأکید کنم که فدراسیون به جد از 

ابتدا دنبال میدان دادن به جوانان بوده و 
در رقابت هــای جهانی نروژ این هدف 
را خواهیــد دید و برنامــه ی ما در این 
مورد بعد از آن هم ادامه دارد.کاوه اظهار 
داشت: فارغ از اینکه بگوئیم که در بخش 
تیمی قهرمان شدیم، بچه ها ثابت کردند 
که کشتی گیران خوبی هستند و البته این 
نتیجه و این عملکرد باید در آینده حتماً 
بهتر شــود.وی در بررسی عملکرد تیم 
جوانان خاطر نشان کرد: هر مسابقه ای 
فراز و نشــیب دارد و الان که مسابقات 
تمام شــده باید بگویم غیر از بچه هایی 
که مدال گرفتند، به نظر من قلی زادگان 
هم می توانست مدال بگیرد، حاجیلوئیان 
هم اگر خودباروی بیشــتری داشت، 
می توانست جزو این بچه ها باشد و حتی 
عبادی علاوه بر قرعه سختی که داشت، 
از ناحیه پا دچار آسیب دیدگی شده بود 
و نتوانست مثل این بچه ها خوب تمرین 
کند و مقداری از نظر آمادگی در سطح 
پایین تری بود، اما اگر او شرایط ایده آل 
را داشت، می توانست جزو مدال آوران 

تیم باشد.
کاوه افزود: باید به ســبحان یاری 
اشــاره کنم که در جهانی روسیه اولین 
میدان بین المللــی را تجربه می کرد و 
حتی در داخل کشور هم در تورنمنت 
و رقابت بین المللی کشتی نگرفته بود و 
در روسیه اولین تجربه را به عنوان اولین 

ملی پوش تجربه کرد و با توجه به سن 
کمش چنین میادینی را نرفته بود، وگرنه 
توانایی های بیشتری داشت. به هر حال 
به هدفمان که تزریق این جوانان به تیم 

بزرگسالان بود، رسیدیم.
مدیــر تیم های ملی کشــتی آزاد 
با بیان اینکه با توجه به درخشــش این 
بچه ها، آینده درخشانی در انتظار کشتی 
آزاد کشورمان است، گفت: مطمئناً برای 
ساختن آینده و بهتر بودن نتایج مان در 
مســابقات پیش رو، باید حتما به این 
جوانان رجوع کنیم، این جوانان هستند 
که می توانند تیم بزرگسالان ما را تقویت 
کنند، فکر می کنم این بچه ها این پتانسیل 
را دارند.کاوه اظهار داشت: از این به بعد 
هم خودشــان و هم ما به عنوان متولی 
بخش فنی در فدراســیون، باید تلاش 
کنیم با برنامه ریزی که صورت می گیرد، 
این تیم را حفظ کنیم.مدیر تیم های ملی 
کشتی آزاد با اشاره به این موفقیت تاکید 
کرد: اگر کاری که برای آینده و پشتوانه 
ســازی انجام می دهیم به خوبی و طبق 
برنامه جلو برود، می توانیم در المپیک 
نتیجه آن را ببینیم.وی خاطرنشان کرد: 
البته بچه ها باید روح بزرگی داشته باشند 
و خیلی زود فکر نکنند که با یک مدال 
کارشان تمام شده، اما با روحیه ای که در 
چند نفر از بچه ها دیدم، می توانند آینده 

کشتی ما را تضمین کنند.

گروه ورزشــی- کارشــناس 
فوتبال ایران با انتقاد از نبود شفافیت 
مالی در لیگ برتر گفت: تنها کسانی 
که از این شرایط سود می برند دلال ها 

هستند.
پایان رأفت درباره شرایط نقل 
و انتقــالات تابســتانی تیم ها برای 
حضور در لیگ برتر بیســت و یکم 
گفــت: رفت و آمد بازیکن در فصل 
نقل و انتقالات امری طبیعی اســت. 
تیم هایی که اهــداف متفاوتی برای 
خود برنامه ریــزی کردند طبیعی 
اســت که بودجه ای ســنگین را 
برای این موضوع کنار بگذارند. 
شــاهد این موضوع هم 
هســتیم که تیم های صنعتی 
را  گسترده ای  فعالیت های 

انجام می دهند.

فوتبــال  تیــم  پیشکســوت 
پرســپولیس درباره فعالیت های این 
باشــگاه در نقل و انتقالات نیز افزود: 
تفاوت پرســپولیس با ســایر تیم ها 
این اســت که خیلی ها دوست دارند 

پیراهن این تیم را بر تن کنند.
 بــا این حال مشــکلات مالی 
پرســپولیس سرســام آور اســت. 
پرســپولیس نیاز به بودجه مشخص 
دارد. تیم هایــی که ســرمایه فوتبال 
ایران هســتند را بی ســرمایه کردیم 
و اجازه نمی دهیم هواداران پرشمار 

آنها از کیفیتشان لذت ببرند.
رأفــت یادآور شــد: مدیریت 
پرســپولیس باید زودتر برای تمدید 
قــرارداد بازیکنان آزاد خود همچون 
کنعانــی زادگان، نورالهــی و مغانلو 

اقدام می کرد. 

فکــر می کنــم ایــن موضوع 
می توانــد کار را بــرای کادر فنــی 

پرسپولیس دشوار کند.
وی تاکید کــرد: وضعیت مالی 
در نقل و انتقالات فوتبال ایران کاملا 

مبهم است. 
ســازمان لیگ فوتبال نیاز دارد 
تا خیلی شــفاف به باشگاه ها فرصت 
هزینه کردن بدهد و برای آنها سقفی 
را تعیین کند تا نسبت به بودجه ای که 
دارند بازیکــن بخرند. مگر تیم های 
صنعتی مثل دولتی ها نیستند که پول 

مردم را خرج می کنند؟ 
باید بدانیم اگر باشــگاهی هم 
خصوصی اداره می شــود مالک آن 
باید دل و جرأت خرج کردن داشــته 
باشــد. نباید پولدارها را از ســرمایه 

گذاری دل زده کنیم.

او ادامه داد: متأســفانه تیم هایی 
در لیگ برتر هستند که تکلیف منابع 
مالی آنها همچنان نامشخص است 
اما مسئولیت استقلال و پرسپولیس 
و  اســت  ورزش  وزارت  بــا 
 اقدامی بــرای تعیین بودجه آنها 

نمی شود.
رأفت درباره افزایش قیمت 
بازیکنان تاکید کرد: باید بپذیریم 
بازیکنان خوبی داریم که قیمت 
آنها نسبت به کشورهای همسایه 
پایین تــر اســت اما بایــد همین 

قیمت هــا را با اقتصاد کشــور هم 
مقایسه کرد. فوتبال ایران اقتصاد 

بیماری دارد. 

تیم  هایی همچون پرسپولیس و 
استقلال باید خصوصی شوند. باید 
لیــگ برتر ایران از ظرفیت های مالی 

خود استفاده کند.
ایــران  فوتبــال  کارشــناس 
خاطرنشان کرد: سابقه برگزاری ۲۰ 
دوره از بازی ها را داریم اما همچنان 

حرفه ای نیستیم. 
تنها افراد حرفه ای در این فوتبال 
دلال ها هســتند. چرخه دلالیسم در 
فوتبــال ایران وجــود دارد و واقعا 
چاره ای جز شــفاف ســازی مالی 
برای جلوگیری از رویش سمی آنها 

نیست.

گروه ورزشــی-مهدی قایدی 
چند روزی است که در کشور امارات به 
سر می برد و از همان زمان حضورش در 
این کشور شایعه انتقالش به تیم شباب 

الاهلی منتشر شد.
در حالی که فرهاد مجیدی سرمربی 
استقلال با فروش قایدی مخالفت کرده 
بود، احمد مددی مدیرعامل باشــگاه 
استقلال هم برای مذاکره با باشگاه شباب 
الاهلی و نهایی کردن این مذاکره راهی 
امارات شــد. با وجود اینکه هنوز هیچ 
خبری از باشگاه استقلال درباره قایدی 
منتشر نشده است، رسانه های اماراتی 
حضور این بازیکن در تیم شباب الاهلی 

را قطعی عنوان کرده اند.

قایــدی که همچنان با اســتقلال 
قرارداد دارد، با مبلغی بیش از ۲ میلیون 
دلار بــه الاهلی فروخته می شــود تا 
استقلال هم از این طریق بتواند بخشی 
از مطالبــات و بدهی هــای خارجی 
خود از جمله بدهی ســنگین به »آندره 
اســتراماچونی« ســرمربی ایتالیایی را 
 »UAE Sport News« .بپــردازد
مدعی شد استقلال برای فروش قایدی 

به شــباب الاهلی شــرط کرده 
اســت که ایــن مهاجم بعد از 
بازی اســتقلال با الهلال به 
امارات برود. استقلال روز 
۲۲ شهریور در مرحله یک 
هشتم نهایی لیگ قهرمانان 

آســیا در کشور امارات )به عنوان زمین 
بی طــرف( به مصاف الهلال می رود و 
مدیران اســتقلال قصد دارند قایدی را 
برای آن مسابقه در اختیار داشته باشند. 
در این صورت قایدی سه دیدار نخست 
شباب الاهلی در لیگ امارات را از دست 
می دهد و سپس از هفته چهارم و بازی 
با شارجه می تواند به این تیم کمک کند.

این در حالی اســت که احمد نورالهی 
هافبک سابق پرسپولیس هم که 
به شــباب الاهلی پیوسته روز 
گذشته نخســتین تمرین 
خود را با این تیم برگزار 

کرد.
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گروه ورزشــی-  مدیرعامل 
استقلال در پایان نشست هیات مدیره 
این باشــگاه صحبت هایی مطرح کرد 
که در میــان حرف هایش صحبت از 
تمدیــد قرارداد با ۵ بازیکن مورد نظر 

فرهاد مجیدی بود.
مددی در حالی صحبت از تمدید 
بــا ۵ بازیکن مورد نظر مجیدی انجام 
داد که در لیســت بازیکنان این تیم نام 
۷ بازیکن قرار دارد که قراردادشان به 
اتمام رسیده است تا مشخص شود ۲ 
نفر از این ۷ نفر در لیست مجیدی قرار 
نداشته و باید با آبی پوشان خداحافظی 

کنند.
سید حسین حســینی، سیاوش 
یزدانی، مسعود ریگی، آرش رضاوند، 
فرشید اسماعیلی، داریوش شجاعیان 
و ارســلان مطهری ۷ بازیکنی هستند 
که ۵ نفر آنها در لیست مجیدی حضور 
داشــته و ۲ نفر بایــد از این تیم جدا 
شــوند. بررسی شرایط این ۷ بازیکن 
می توانــد حــدس و گمان هایــی را 
برای مشــخص کردن ۲ بازیکن مازاد 

استقلال داشته باشد.

۱- داریوش شجاعیان
هافبک شــیرازی آبی پوشان در 
دو ســه فصل اخیر معمولاً مصدوم و 
یا به دور از آمادگی بوده و نتوانســته 
انتظــارات را برآورده نماید و کاملًا از 
ترکیب اصلی استقلال دور شده است.
هرچنــد هنوز اســتقلالی ها به 
صورت رسمی نامی را اعلام نکرده اند، 
اما اگر نام شــجاعیان به عنوان یکی از 
بازیکنانی که قرار نیســت با او تمدید 
شود اعلام شد، خیلی هم جای تعجب 

نیست.
شجاعیان در فصل گذشته تنها در 
۱۷ بازی از ۳۰ بازی آبی پوشــان مورد 
اســتفاده قرار گرفــت و مدت زمان 
حضــورش در زمین هم از ۷۱۶ دقیقه 
عبور نکرد و در این دقایق هم هیچ گل 

و پاس گلی از او دیده نشد.
۲- فرشید اسماعیلی

اســماعیلی هر زمان آماده باشد، 
استقلال شکل بهتری دارد؛ اما در یکی 
دو فصل گذشته کمتر پیش آمده که این 
بازیکن در شرایط صد درصدی قرار 
داشته باشــد. مصدومیت های متعدد 

باعث شد تا اسماعیلی که کاپیتان سوم 
استقلال است، کمتر از انتظار در فصل 

گذشته بازی کند.
عامــل دیگری که می تواند ذهن 
را به ســمت نام فرشــید اسماعیلی 
ببــرد، روابط نه چندان حســنه وی با 
مدیرعامل باشــگاه بود. اســماعیلی 
بارها علیه احمد مددی مصاحبه کرد 
و در اینستاگرام برای او پیام گذاشت. 
احمد مددی هــم بارها او را به کمیته 
انضباطی فراخواند و حتی بنا به گفته 
خــود اســماعیلی، از وی در دادگاه 

فرهنگ و رسانه شکایت کرد.
چه بسا تیرگی روابط اسماعیلی 
بــا مدیرعامــل از یک ســو و تعدد 
مصدومیت های او از سوی دیگر منجر 
به این شــود که وی دومین بازیکنی 
باشــد که نامش در لیست تمدیدی ها 

قرار ندارد.
اســماعیلی در فصل گذشــته ۷ 
بــازی را به دلیــل مصدومیت و یک 
بازی را به دلیل محرومیت از دســت 
داد و در ۲۲ بازی آبی پوشــان حضور 
داشت و ۱۳۶۳ دقیقه در جریان بازی 

قرار داشــت. وی در این دیدارها یک 
گل زد، ۲ بــار هم پاس گل داد و ۴ بار 

هم از داوران کارت زرد گرفت.
شاید اوج عملکرد اسماعیلی را 
بتوان در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آســیا دانســت که یکی از ستاره های 
مرحله گروهی این مســابقات بود و 
نهایت بدشانسی او را هم در فینال جام 
حذفی دانست که با از دست دادن یک 
ضربه پنالتی، نقش مهمی در شکست 

آبی پوشان داشت.
۳- ارسلان مطهری

مطهری در مذاکــرات اولیه اش 
با آبی پوشــان به توافق نرسیده و گفته 
می شود اختلاف مالی نیز زیاد است. از 
سوی دیگر گویا این بازیکن پیشنهادی 
هم از لیــگ ترکیه دارد و از همه اینها 
گذشــته، مطهری به صورت تلویحی 
جدایــی اش از اســتقلال را اعلام و با 
هواداران این تیــم خداحافظی کرده 

است.
با این وجود مطهری عملکردی 
نسبتاً قابل قبول در فصل گذشته داشته 
و احتمــال اینکه بــا جدایی دیاباته و 
قایدی از جمع آبی پوشــان مجیدی 
ســومین مهاجمش را هم در لیســت 
مازاد قرار دهد کم اســت؛ مگر آنکه 
امیدی به بازگشــت او نداشته باشند. 
مطهری هم می تواند یکی از ۲ بازیکنی 
باشد که در لیست تمدیدی ها نیست.

مهاجــم آبی پوشــان در فصل 
گذشــته بعد از قایدی دومین بازیکن 
پــر کار بــود و در ۲۸ بازی این تیم به 
میدان رفــت و ۲۰۶۲ دقیقه در زمین 

حضور داشــت. وی با ۷ گل به همراه 
قایدی بهترین گلزن تیمش بود و ۲ بار 

هم پاس گل داد.
۴- سید حسین حسینی

با اینکــه احتمال قرار داشــتن 
نام سید حســین حسینی کاپیتان دوم 
آبی پوشــان در بین ایــن دو بازیکن 
بسیار کم است، اما می توان یک حدس 
دور از ذهــن زد. حدســی بر این پایه 
که اگر رشید مظاهری حاضر به ادامه 
همکاری با آبی پوشان شود، مجیدی 
ترجیح دهد از یک دروازه بان دوم کم 

سن و سال و ارزان تر استفاده کند.
البته روند مذاکرات حســینی با 
اســتقلال بسیار دوستانه و در راستای 
توافق قرار داشــته و لذا بعید اســت 
حســینی یکی از دو بازیکنی باشد که 

قرار نیست با او تمدید شود.
۵- آرش رضاوند

رضاونــد یکــی از پرکارترین 
بازیکنان دو فصل اخیر و به خصوص 
فصل گذشــته آبی پوشان بود و کمتر 
پیــش آمد که او در ترکیب اصلی قرار 
نداشته باشد. این هافبک چند پسته در 
فصل گذشــته نقش »آچار فرانسه« را 
برای آبی پوشــان بــازی کرد و اگر به 
لحاظ فنی حساب شود، احتمال اینکه 
او در لیســت مازاد قرار داشــته باشد 

بسیار کم است.
هافبک میانی آبی پوشــان فصل 
گذشــته در ۲۷ بــازی از ۳۰ بازی به 
میــدان رفت و میــزان حضورش در 
میدان ۱۷۶۶ دقیقه بود تا بعد از قایدی، 
مطهری، ریگــی، مرادمند، غفوری و 

نــادری، هفتمین بازیکن پر کار فصل 
آبی پوشان باشد.

اما گفته می شــود رضاوند برای 
تمدید قرارداد درخواســت افزایش 

زیادی داشته که این به مذاق مدیران 
باشگاه خوش نیامده است. با 

این حال، بسیار بعید است 
کــه رضاوند در لیســت 
مازاد قرار داشته باشد و 
شاید تنها عامل جدایی 
احتمالــی او، عــدم 

توافق مالی باشد.
سیاوش   -۶

مسعود  و  یزدانی 
ریگی

بــا هیــچ فرمولــی نمی توان 
یزدانــی و ریگی را بــه لحاظ فنی 
در لیســت بازیکنان مازاد مجیدی 
دانســت. یزدانی در فصل گذشته و 

بــه خصوص در اواخر فصل رهبر و 
ستون خط دفاعی آبی پوشان و بهترین 

مدافع این تیم بود. 
ریگی هم کــه از با اخلاق ترین 
و بی حاشــیه ترین بازیکنان لیگ برتر 
اســت، ثابت ترین هافبک این تیم و 
یکی از پر کار ترین بازیکنان استقلال 
بــود و به لحــاظ فنی بــه هیچ وجه 
نمی توان او را گزینه قرار داشــتن در 

لیست مازاد دید.
تنها عاملی که ممکن است منجر 

به جدایی این دو بازیکن شود که 
احتمال آن بسیار کم است، عدم 
توافق مالی در رایزنی هایی که 

پیش رو می باشد است.

از هفت بازیکنی که قراردادشان با استقلال به پایان رسیده، دو نفر در لیست فرهاد مجیدی قرار ندارند
 و باید فصل آینده را در تیمی به جز استقلال توپ بزنند.

۲ بازیکنی که در لیست 
مجیدی نیستند!

قهرمانی آزادکاران جوان در مسابقات جهانی نوید بخش روزهای خوب در المپیک ۲۰۲۴

شرط استقلال برای فروش قایدی به الاهلی

چرخه دلالیسم هنوز وجود دارد

پرسپولیس باید برای تمدیدها عجله کند گروه ورزشی-باشــگاه رئال مادرید تلاش زیادی کرد 
تا کیلیان ام باپه را در تابســتان ســال جاری جذب کند. 

این بازیکن جوان هم علاقه زیادی به حضور در رئال 
داشت و حتی حاضر به تمدید قرارداد با تیم پاریسی 

نشد.
رئال برای جذب ام باپه در تابســتان سال 

جاری رقم ۱۸۰ میلیون یورو را پیشــنهاد 
داد امــا پاری ســن ژرمــن حاضر به 
فروش این بازیکن نشــد.طبق اعلام 
کادناسر داستان حضور ام باپه در رئال 
حداقل در تابستان سال جاری به پایان 
رسید و این بازیکن رسما در پاری سن 
ژرمن ماندنی شــد تا جایی که او به هم 
تیمی هایــش هم اعلام کــرد که تا پایان 

قرارداد در تیم باقی خواهد ماند.
لئوناردو مدیر ورزشــی پاری ســن 
ژرمن از ادامه حضور ام باپه در تیم خبر داد.

ام باپه تا تابستان ۲۰۲۲ با پاری سن ژرمن 
قرارداد دارد و باید دید که آیا باشــگاه می تواند 

او را متقاعد به تمدید کند یا نه.

PSG پایان داستان جدایی ام  باپه از
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